
Zápis z konzultácie

Zápis zo stretnutia so zástupcami spoločnosti Sandoz zo dňa 28. 11. 2022

Za     MZ   SR :      

  Mgr. Peter Polák, PhD. 

  Mgr. Ivan Kraszkó 

  MUDr. Martin Černák, PhD., MPH 

  Mgr. Judita Dugas

Za     spoločnosť   Sandoz   :      

  PharmDr. Andrej Straka, MBA

  Mgr. Juraj Gašperík

Účel stretnutia : 

Zrušenie potreby schvaľovania liečiv rituximab a infliximab (iv formy) revíznym lekárom zdravotnej 
poisťovne.

Diskutované témy:

 Zrušenie potreby schvaľovania liečiva rituximab revíznym lekárom zdravotnej poisťovne bolo už 
schválené v onkologických a hematologických indikáciách. Ide o zosúladenie aj pre dermatologické 
(Pemphigus vulgaris) resp. reumatologické indikácie (reumatoidná artritída).

      Zrušenie potreby schvaľovania liečiva infliximab revíznym lekárom zdravotnej poisťovne môže 
znamenať výrazné ušetrenie finančných nákladov na liečbu. Liečba molekulou infliximab je 
výrazne menej nákladná v porovnaní s inými molekulami a nepredstavuje v súčasnosti vysoké 
finančné zaťaženie pre zdravotné poisťovne. 

     Takáto úprava indikačného obmedzenia by znamenala výrazné zjednodušenie administratívy 
a rýchlejšie nastavenie liečby pre pacientov.

    Otázka zosúladenia tejto úpravy IO aj pre špecializáciu reumatológia a dermatovenerológia. 

    Diskusia k výberovým konaniam na lieky a k nefunkčnosti tendrového procesu. Výberové konania 
predstavujú obrovský potenciál šetrenia finančných zdrojov, ktorý nie je využívaný.

Nasledujúce kroky :

   Spustenie konania zo strany MZSR k zmene IO molekúl infliximab a rituximab

   Vytvorenie pracovnej skupiny so zástupcov MZSR a zdravotných poisťovní za účelom  nastavenia 

nových pravidiel pre tendre.


